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Ukrajinsko-česká grilovačka
28. května se na Majákovém hřišti na Ohradě uskutečnilpiknik pro Ukrajince, na kterém bylo přítomno 200 lidívčetně několika českých rodin. Tohoto setkání se zúčastnilii sociální pracovníci, kteří poslední rok pomáhaliukrajinským uprchlíkům přizpůsobovat se novému životu v Česku. Toto odpoledne bylo zároveň příležitostí k pozvánírodin z Ukrajiny, kteří na setkání Maják Ukrajina běžněnechodí. Pro všechny bylo připraveno pohoštění, naskytlase také dobrá příležitost dát lidem najevo, že nejsou sami,a že jsme vždy připraveni pomoci! 

~Valeri Rubina
 



Edge turnaj 
10.-11. června se uskutečnil historicky první EDGE

turnaj na tzv. „moravské půdě“ ve Vsetíně. I když

jsme nakonec kvůli dešti nemohli využít naše hřiště

na Ohradě, povedlo se domluvit „umělku“ 

a turnaj se velmi vydařil! Jako Maják jsme dokázali

postavit 2 týmy, které se naneštěstí utkaly proti

sobě v nejdůležitějším zápase o postup do „horní

čtyřky“. První tým (Maják Alfa) i přes prohraný

postup nakonec vybojoval krásné 6. místo. 

Druhému týmu (Maják Beta) uteklo bronzové

umístění jen o jeden bod, zato si tento tým však

odnesl z turnaje cenu „Spirit of the game“ (cena,

která se uděluje týmu s nejlepším týmovým duchem

a férovým přístupem na hřišti). Zlatou medaili si

nakonec odvezl tým z Chotěboře.



Sobotní večer jsme všichni společně
zakončili grilováním a programem na
klubovně. Týmy měly možnost se mezi sebou
více poznat a pobavit se „normálně“ – bez
soutěživosti jako na hřišti. 
Z konečného hodnocení turnaje vyplynulo,
že i přes náročnou a dlouho cestu, by se
většina účastníků na Vsetín zase ráda
vrátila. Dalším závěrem bylo, že důvod, proč
lidé u EDGE zůstávají je komunita a skvělé
vztahy, které mezi sebou máme. Jsme rádi,
že můžeme být součástí „něčeho většího“,
že nejde jen o sport a vyhrávání, ale i o něco
cennějšího, co můžeme skrze tuto komunitu
předávat ostatním. 
~ Klára Hurtová



Společná neděle 
s Jasenkou

Po mnoha letech jsme měli možnost
uskutečnit společné setkání s CB

Jasenkou. Hlavním důvodem byla oslava
5 křtů, které proběhly v Bečvě a také 

v tradičním Majákovém sudu.
Blahopřejeme Lucii Hurtové, Lýdii
Husové a Emě Chytilové k tomuto

odvážnému 
a velmi důležitému životnímu kroku.  

~ Petr Uhřík



Přespání dorostu



V pátek 23.6. jsem ráda i s Matouškem přijala

pozvání na závěrečný dorost, který byl

otevřený pro rodiče, sourozence a kamarády.

Kromě ohýnku a jídla, u kterého se dobře

vykládá, jsme se zapojili i do sportovních her.

Nejvíc mě bavila kýblovaná – možná i proto, že

náš tým neutrpěl žádnou porážku ;). Večer po

odchodu rodičů ještě děti čekal film Letopisy

Narnie - Princ Kaspian. To byla důležitá

příprava na dorostový tábor, který letos bude

na motivy této knihy. Pak nastala velmi

oblíbená část – přespání 

v klubovně nebo pod širákem. Byl to super čas

a děkuji celému týmu dorostu za organizaci

této akce i celoroční službu dětem. 

      ~ Hanka Chytilová
 



V červnu jsme ukončili letošní ročníkAkademie – vzdělávání pro mladévedoucí, kteří jsou zapojení v práci s mladými lidmi a dětmi na Majáku a veVelké Lhotě. Je skvělé pozorovat, že naMajáku roste další silná generace,která postupně přebírá zodpovědnost. 
 

~ Petr Uhřík
 

Ukončení Akademie



Po dlouhém roce čekání tu byl opět konec června. Ten pro děti znamená vysvědčení a

začátek prázdnin. Pro nás, skupinu asi 11 rodin s 25 ratolestmi, je v našich rodinných

kalendářích v tomto datu vytesán nápis "Staňkáč".  Podmínky v chatové osadě na

břehu rybníka Staňkov nejsou pro každého. Musíte si odepřít tekoucí vodu, elektřinu,

obchodní centra a také, a teď si sedněte, Wi-Fi.
 
 

Staňkáč

Na této dovolené není ale vše tak špatné, jak se

může na první pohled zdát. Ta trocha

diskomfortu vám sice přinese štípance od

komárů, ale i ruce od borůvek, možnost používat

gravitační záchod, a mnoho dalšího. Ze všeho

nejvíc však příjemně strávený čas s kamarády 

a dětmi v krásné přírodě, kde děkujete Bohu za

každou hezkou věc, kterou stvořil.



Staňkáč

Pro ty z vás, kteří nikdy nebyli na Staňkáči (což je mi vás opravdu líto), bych ho rád
ještě více přiblížil. Prožili jsme dopolední programy a hry pro děti, ježdění na lodi na

borůvky, vodní bitvy, koupání, večerní várku vtipů u ohně – a abych nezapomněl, také
opékání špekáčků. Já vím, určitě litujete, že jste nebyli – chápu. Tak tedy na příštím

Staňkáči zase za rok! ~ Petr Žlebek



English Sport Camp
První týden prázdnin je již historicky vyhrazen pro naši

klíčovou akci v rámci celé práci s dětmi a mládeží na Majáku,

tedy English Sport Camp. Po výborné zkušenosti z minulého

roku jsme letos opět vyrazili do základní školy, tentokrát do

Jablůnky. Velkou výzvou pro nás byl rekordní počet účastníků

a koordinace celého tábora na tomto novém místě. Jsme moc

rádi, že jsme s námi na campu mohli mít také početný

americký tým z našeho partnerského sboru v Coloradu.

Společně s českými vedoucími vytvořili skvělý tým, který vedl

tuto akci a výborně se věnoval účastníkům. 



English Camp se podařil skvěle 

a všichni z něj odjížděli nadšení.

Moc se těšíme na zbytek léta, kdy

budeme mít možnost trávit čas se

studenty, které jsme na campu
poznali.

~ Jakub Hurta
 



Ukrajinský tábor

Tento pětidenní tábor se
konal výhradně pro

ukrajinské děti. Sešlo se na
něm 45 dětí ve věku od 6
do 14 let. Každý den se

zpívalo v rodném jazyce,
hrálo mini divadlo 

a nechyběl ani biblický
program pro děti. 

Hřiště a klubovna na Ohradě Vsetín3.7. – 7.7.2023



Část dne byly děti rozděleny do čtyř skupin 
a kolovaly mezi čtyřmi stanovišti – sportovní
stanoviště, skákací hrad, čeština a tvořící dílny.
Každý den jsme se snažili dětem něčím ozvláštnit,
vymýšlely se co možná nejkreativnější aktivity –
batikování triček, výroba náramků, „Den vody“ 
a podobně. Při závěrečném hodnocení se všichni
shodli, že největší zážitek bylo hledání pokladu 
v lese. Poslední den děti uspořádaly pro své rodiče
koncert – pro všechny bylo také připraveno
nekonečné množství popcornu a cukrové vaty.
Chceme vyjádřit vděčnost všem, kteří nás podpořili
finančně nebo i konkrétní pomocí během tábora.
Bez této podpory by se tento tábor nemohl
uskutečnit.
~ Jarek Kotrla



Neděle na hřišti 
V neděli 9.7. jsme se jako Maják setkali na hřišti na

Ohradě a pozvali také všechny účastníky English

Campu a Ukrajinského tábora pro děti. Obě tyto akce

proběhly v předchozím týdnu. Na Maják "spolu" (jak

jsme těmto nedělím začali říkat), přišlo téměř 200

Čechů a Ukrajinců z Majáku, včetně dětí, studentů 

a hostů. Vidíme, že neformální setkání, jako právě

toto, nám pomáhají navazovat vztahy s našimi přáteli 

a vytvářet příležitosti k hlubším rozhovorům o životě 

a o víře, které každý z nás potřebuje.

~ Petr Uhřík


